
7. jednání školské rady  
zřízené při Základní škole v Koryčanech  

 

Program:  

1. Schválení programu 

2. Volba předsedy školské rady po změně jejich členů  

3. „Grilování“ ředitele školy po uplynulém období jeho činnosti 

4. Personální politika školy  

5. Projekt: „ Rozvoj přírodovědného a technického – praktického vzdělávání v ZŠ“ 

6. Inspekční a auditní činnost  

7. Diskuse 

8. Závěr  

 

Přítomni členové školské rady:  

Mgr. Petra Kovářová 

Mgr. Fochrová Bohdana 

Mgr. Lungová Martina 

Ing. Marie Horáčková, Ph.D. 

Vrbová Elena 

Bc. Radek Pištělák 

Přizvaní: 

Mgr. Jansa Vlastimil – ředitel ZŠ Koryčany 

 

 

 1. Schválení programu   

Předseda školské rady seznámil přítomné s programem jednání školské rady, které bylo 

doplněno a schváleno. 

 

2. Volba předsedy školské rady  

V průběhu minulého období proběhly volby do školské rady 

a) za zákonné zástupce žáků  

Za zákonné zástupce byla do školské rady zvolena Mgr. Petra Kovářová a Elena Vrbová 

b) za pedagogické pracovníky školy 

Za pedagogické pracovníky školy byla do školské rady zvolena Mgr. Bohdana Fochrová a 

Mgr. Martina Lungová. 

Vzhledem k výměně velké části členů školské rady proběhla volba nového předsedy školské 

rady. Staronovým předsedou školské rady byl zvolen její stávající předseda.  

 

3. „Grilování“ ředitele školy po uplynulém období jeho činnosti 

Ředitel základní školy postupně odpovídal členům školské rady na jednotlivé připomínky 

týkající se provozu školy:  

- asistenti  

- inkluze 

- počítačová síť - počítače 

- internetové stránky 

- a jiné 

 

4. Personální politika školy  

Ředitel základní školy informoval školskou radu o stávajícím složení pedagogického sboru, o 

možných změnách a připravenosti vedení školy na tyto změny.  



 

5. Projekt: „ Rozvoj přírodovědného a technického – praktického vzdělávání v ZŠ“ 

Ředitel základní školy informoval detailně nové složení školské rady o zapojení školy do 

projektu: „ Rozvoj přírodovědného a technického – praktického vzdělávání v ZŠ“, které by 

měly škole přinést další prostory pro výuku i mimoškolní činnost.  Umožnit rozvoj a 

zkvalitnění výuky žáků v jednotlivých všeobecně vzdělávacích předmětech současně se 

zaměřením na manuální zručnost žáků v praktických dílnách.  

 

6. Inspekční a auditní činnost  
Ředitel základní školy informoval o připravenosti školy na inspekční činnost, která bude provedena 

Českou školní inspekcí v období po velikonočních prázdninách.  

 

7. Informace ředitele školy  - vize na další léta 

Ředitel základní školy Mgr. Vlastimil Jansa informoval přítomné členy školské rady o 

představě další činnosti základní školy. O zapojení do projektů, které by měly škole přinést 

další prostory pro výuku i mimoškolní činnost. O možnosti rozvoje a zkvalitnění výuky žáků 

v jednotlivých všeobecně vzdělávacích předmětech současně se zaměřením na manuální 

zručnost žáků v praktických dílnách.  

 

8. Diskuse 

V rámci diskuse byly  

 

9. Závěr  

Předseda školské rady poděkoval všem účastníkům za účast na jednání a aktivní zapojení  

při projednávání jednotlivých bodů programu. 

     

 

 

 

 

Bc. Radek Pištělák  

 

V Koryčanech dne 27. března 2017 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


